
 

 
 

ZAPISNIK 

 

sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje održane dana 21.03.2024. godine u 18,30 

sati u prostorijama vijećnice Općine Zadvarje (Svete Kate 28 . 

 

Nazočni vijećnici:                                                 Ostali nazočni: 

Toni Popović                        Načelnik: Ivan Krželj, mag.ing.el. 

Mate Popović                                 

Anamarija Krnić   Pročelnica : Asija Šošić 

Ajda Bajić                                          Leonardo Ljubičić direktor Peovice d.o.o   

Antonija Čizmić 

Ivan Bajić 

Filip Kvasina 

 

Sjednicu otvara predsjednik Općinskog vijeća Općine Zadvarje Toni Popović. Pozdravlja 

nazočne, utvrđuje da su pozivi i materijali za sjednicu Vijeća vijećnicima podijeljeni na vrijeme 

te da je sjednici nazočan dovoljan broj vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka. 

Predsjednik Vijeća pita vijećnike imaju li  prijedloga  za izmjenu ili dopunu dnevnog reda.Za 

riječ se javio vijećnik Filip Kvasina koji je predložio da se stavi u dnevni red “Revizija Procjene 

ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija za Općinu Zadvarje i Općinu Šestanovac. 

Predsjednik Općinskog vijeća je stavio na glasovanje prijedlog vijećnika  Filipa Kvasine. Sa 6 

glasova „PROTIV“ i 1 glas „ZA“ prijedlog nije prihvaćen. Zatim je Predsjednik  Općinskog 

vijeća na prijedlog načelnika predložio dopunu dnevnog reda sa točkom  „Prijedlog Programa 

sufinanciranja dječje ekskurzije za učenike OŠ fra Karlo Balić u  Šestanovcu. 

 

Nakon toga predsjednik općinskog vijeća stavlja predloženi dnevni red sa dopunom na 

glasovanje. 

 

Sa 6 glasova „ZA“ i 1 glas „PROTIV“ usvaja se  

 

 

D N E V N I        R E D 

 

1.Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice Općinskog vijeća 

2.Prijedlog Izmjene i dopune Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog 

otpada na području Općine Zadvarje 
3.Izvješće načelnika o svom radu za period 01.07.2023. – 31.12.2023. 
4.Prijedlog Programa sufinanciranja dječje ekskurzije za učenike OŠ fra Karlo Balić u 
Šestanovcu 
5.Vijećnička pitanja 

 

 

 

Ad.1. 

 

Ovjera  zapisnika sa 12 sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje –  zapisnici su vijećnicima 

podijeljeni na vrijeme. Predsjednik Vijeća pita vijećnike imaju li primjedbi na zapisnik  pa  kako 

nitko od vijećnika nije imao primjedbu, sa 6 glasova ZA i 1 glas „PROTIV“   donosi se 

 

 



 

 
 

Zaključak 

 

Usvaja se  zapisnik sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje  
 

 

 

Ad.2. 

 

Prijedlog Izmjene i dopune Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog 

otpada na području Općine Zadvarje. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća dao je riječ direktoru „PEOVICE“ d.o.o koji je ukratko 

obrazložio predmet izmjene važeće Odluke, koja bi se mijenjala u smislu povišenja cijene 

usluga (fiksni dio usluga).Zbog povećanja minimalnih plaća i povećanja cijena odvoza na 

Karepovcu povećali su se troškovi Peovice d.o.o koji se ne mogu sanirati iz postojeće cijene 

usluge (nedostaje oko 800.000 €). Novi cjenik bi stupio na snagu 01.05.2024.Pokušalo se kod 

Grada Splita ishoditi umanjenje troškova odlaganja na Karepovac,ali bezuspješno tako da se 

odgodila samo primjena nove cijene odvoza do 01.ožujka 2024. 

 

U odnosu na dosadašnji cjenik postojeće cijene bi se uvećale za 40%. 

Vijećnica Antonija Čizmić je upitala hoće li se smanjiti broj odvoza. 

Direktor Leonardo Ljubičić je odgovorio da jedinica lokalne samouprave definira standard 

usluga dok komunalno poduzeće odgovara za optimalnost usluge. 

Vijećnica Antonija Čizmić je pitala zašto se ne fakturiraju usluge i iznajmljivačima, na što je 

gospodin Ljubičić odgovorio da je sve bilo moguće do prije dvije godine kada su imali ažurne 

podatke, ali su Turističke zajednice prestale davati podatke, tako da se ne može doći do 

pravovaljanih podataka. 

Vijećnica Ajda Bajić je upitala gospodina Ljubičića koliko naplaćuje „Čistoća“ d.o.o 

„Peovici“d.o.o te prihoduje li nešto od drugih frakcija otpada. 

Gospodin Ljubičić je odgovorio da se nešto skupi od papira, ali je odvoz plastike vrlo skup 

tako da se smeće skupljeno u žutim kantama uopće ne isplati, ali da se mora imati jer se na 

Karepovcu vraćaju kamioni Peovice d.o.o koji imaju nerecikliranu -odvojenu plastiku i krupni 

otpad. 

Budući da više nije bilo pitanja niti daljnjih sugestija predsjednik Općinskog vijeća je 

zaključio raspravu po ovoj točki te stavio na glasovanje- Prijedlog Izmjene i dopune Odluke o 

načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području Općine Zadvarje. 

Sa 7 glasova „ZA donosena je: 

 

ODLUKA 

o Izmjeni i dopuni Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja 

komunalnog otpada na području Općine Zadvarje 

 

( u privitku toč.2) 

 

 
 

Ad.3. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po točki „Izvješće načelnika Općine Zadvarje 
o svom radu za period 01.07.2023. -31.12.2023.“ 



 

 
 

Načelnik je u kraćim crtama dao izvješće koje se odnosilo na slijedeće poslove obavljene 
tijekom izvještajnog razdoblja: 

- Pokrenut je  postupak katastarske izmjere i formiranje novih zemljišnih knjiga za 
Općinu Zadvarje 

- Započeti su postupci u rješavanju imovinsko-pravnih odnosa za II fazu GZ Zadvarje 
- Izvode se sve potrebne radnje za ishođenje dozvole na izmještanju 35 kV dalekovoda 
- Izvode se radovi na izgradnji širokopojasnog interneta 
- Postavljena je nova elektrifikacija za Krželje i Pejkoviće 
- Pokrenuti su pregovori sa Vodovodom da se počne sa postavljanjem nove vodovodne 

mreže u polju  
- Nastavljeno je sa sanacijom tvrđave u suradnji sa Ministarstvom kulture 
- Cjelokupna javna rasvjeta je prebačena na LED rasvjetu  radi uštede potrošnje 
- Ishodovana je građevinska dozvola za javni sanitarni čvor 
- Završena je I faza radova na šetnici 
- Započeti su radovi na II fazi šetnice (radovi u tijeku) 
- Izvršena je sanacija potpornog zida u Potpoletnici 
- Provedena je digitalizacija arhivske građe sa početkom 2024. 

 
Budući da nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća stavio je na glasovanje- Izvješće 
načelnika o svom radu za period 01.07.2023. -31.12.2023.Sa 6 glasova „ZA“ i 1“PROTIV“ 
donesena je  
 

 

 

ODLUKA 
O usvajanju Izvješće načelnika o svom radu za period 01.07.2023. -31.12.2023. 

( u privitku toč.3) 

 

 

      Ad 4. 

       

 
Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po točki „Prijedlog Programa sufinanciranja 
dječje ekskurzije za učenike OŠ dr. fra Karlo Balić u Šestanovcu, te je dao predlagatelju- 
načelniku Općine Zadvarje riječ da objasni Program. 
Načelnik je obrazložio Program koji se odnosi na učenike 3. i 4. te 7. i 8. Razreda OŠ dr. fra 
Karlo Balić u Šestanovcu. Refundiralo bi se 30% iznosa ukupnog troška ekskurzije po učeniku. 
Uvjet je da su oba roditelja sa prebivalištem na području Općine Zadvarje te da se priloži 
Ugovor zaključen sa pružateljem usluge - organizatorom ekskurzije. 
Budući da nije bilo daljnjih pitanja, predsjednik Općinskog vijeća stavio je na glasovanje 
Prijedlog Programa sufinanciranja dječje ekskurzije za učenike OŠ dr. fra Karlo Balić u 
Šestanovcu. Sa 6 glasova „ZA“ i glas „PROTIV“ donijeta je 
 
 

 
ODLUKA 

 
O usvajanju Programa sufinanciranja dječje ekskurzije za učenike OŠ dr „fra Karlo Balić 

u Šestanovac 
 

( u privitku toč.4) 

 



 

 
 

 

       

 

Predsjednik općinskog  je zatim otvorio raspravu po točki - Vijećnička pitanja. 

Za riječ se javio vijećnik Filip Kvasina koji je postavio pitanje predsjedniku DVD-a: „Što je 

sa nastavkom izgradnje Vatrogasnog doma?“, a koji je odgovorio „Ne znam“-„valjda kada 

budu opet otvoreni natječaji. “Isto pitanje je vijećnik Filip  Kvasina uputio i predsjedniku 

Općinskog vijeća koji mu je odgovorio da „Ne zna“. Vijećnik Filip Kvasina je, premda mu je 

odgovoreno, zatražio da dobije pisani odgovor. 

Nakon toga je vijećnik Filip Kvasina  uputio pitanje predsjedniku općinskog vijeća: „Tko je 

vlasnik prostorija DVD-a?“, na što mu je predsjednik Općinskog vijeća odgovorio „Ne 

znam“. Iako je dobio odgovor, vijećnik Filip Kvasina je zatražio pisani odgovor. 

Predsjednik vijeća se zahvalio nazočnima na sudjelovanju u raspravama i zaključuje 13. 

Sjednicu Općinskog vijeća . 

 

Završeno u 19,25 sati  

 

                                                                                                      Predsjednik Općinskog vijeća  

Dr. sc. Toni Popović 

 

Klasa:021-01/24-01/13 

URBROJ:2148-53-24-01-6 

Zadvarje,21.03.2024 

 

Zapisničar : 

Asija Šošić 

 

REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA ZADVARJE 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

 

 


